
Bouwcenters stemden unaniem voor nieuwe strategie
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Op [Bouwgroothandel Bijeen] in oktober sprak Veris-directeur Lex Hemels ook al over de nieuwe strategie van
Bouwcenter. Die was toen net aangenomen, unaniem nog wel. “Dat we draagvlak hadden, wisten we. De
strategie was niet bedacht in Gorinchem maar samen met onze aandeelhouders, de ondernemers”, aldus
Hemels. “Maar dat de strategie unaniem aangenomen werd, was een extra opsteker voor heel de groep.”
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